[bookmark: _GoBack]to wipe							(=obrisati)
a tablecloth = a tablemat					(=prt)
your manners							(=tvoje manire)
to be ill-mannered						(=si slabo vzgojen, imaš slabe manire)
proper behaviour						(=spodobno obnašanje)
to set the table							(=pripraviti mizo)
kitchen utensil							(=kuhinjski pripomoček)
eating utensil							(=jedilni pribor)
a host, a hostess						(=gostitelj, gostiteljica)
a guest								(=gost)
an honoured guest						(=posebni gost)
to dip								(=potopiti, namočiti)
a hunk of meat = a piece					(=kos)
a morsel = a bite						(=grižljaj, zalogaj)
stale bread							(=star kruh)
to gossip							(=opravljati)
to be a gossip							(=opravljivec)
to squeeze							(=stisniti)
to call somebody names = to insult = to offend		(=žaliti koga)
to face sth = to deal with problem				(=spoprijeti se s problemom)
weight								(=teža)
to lose / to put on weight					(=izgubiti / pridobiti težo)
a weight problem						(=težave s težo)
to be overweight = to be big = chubby = plump		(=biti debel)
height								(=višina)
length								(=dolžina)
width								(=širina)
strenght							(=moč)
depth								(=globina)
to stick to a diet						(=držati se diete)
tough = difficult = hard					(=težko)
to resist the lure / temptation					(=upreti se skušnjavi)
to switch on / off = to turn on / off				(= prižgati / ugasniti)
to turn up / down the volume					(=povišati / znižati glasnost)
channel							(=tv kanal)
programme							(=tv program)
the film is subtitled						(=film ima podnapise)
the film is dubbed						(=film je sinhroniziran)
types of programmes:
· cartoons						(=risanke) npr. tom & jerry
· tv news						(=dnevnik, novice) npr. dnevnik, 24 ur
· a sitcom						(=humoristična nanizanka) npr. prijatelji
· a chat show						(=pogovorna oddaja) npr. jerry springer
· a quizz						(=kviz) npr. lepo je biti milijonar
· a soap opera						(=telenovela) npr. rebelde
· a panel discusion					(=pogovori okrog okrogle mize) npr. trenja
· a (wildlife) documentary				(=dokumentarci (o živalih)) npr. neprijetna resnica
· films: aciton, horror, comedy, drama, sci-fi)	(=filmi: akcije, grozljivke, komedije, drame, znanstvena fantastika)





1. GERUND: 

	verb (glagol)
	+
	ing
	=
	gerund (glagolnik)

	fish
	+
	ing
	=
	fishing

	skate
	+
	ing
	=
	skating



Čeprav glagolnik tvorimo iz glagola, pa ta v povedi nastopa v vlogi samostalnika.
Uporablajmo ga kot:

· OSEBEK:
Skiing is an individual sport.

· POVEDKOVO LOČILO:
My hobby is skiing.

· ZA PREDLOGI:
Mary is very good at skiing.

· ZA DOLOČENIMI GLAGOLI (enjoy, like, love, hate, stop, start..):
I like skiing.
My brother doesn’t enjoy skiing.

2. THE PASSIVE:

	
	BE
(is, are)
	PAST PARTICIPLE (pretekli deležnik)
	

	Paper
	is
	made
	from wood.

	Dinner
	is
	served
	at 6 pm.

	Many people
	are
	killed
	in New York every day.

	thing/person
(stvar/oseba)
	
	
	additional information (nov podatek)



Kadar govorimo o tem, kaj nekdo dela, uporabimo glagol v tvornem (aktivnem) načinu. Kadar govorimo o tem, kaj se dogaja s stvarmi, uporabimo glagol v trpnem (pasivnem) načinu.

PRESENT SIMPLE:
ACTIVE: Kim writes letters.
PASSIVE: Letters are written by Kim.

PAST SIMPLE:
ACTIVE: Kim wrote letters.
PASSIVE: Letters were written by Kim.

PRESENT PERFECT:
ACTIVE: Kim has written letters.
PASSIVE: Letters were written by Kim.

WILL FUTURE:
ACTIVE: Kim will write letters.

PASSIVE: Letters will be written by Kim.

MODAL VERBS:
ACTIVE: Kim can write letters.
PASSIVE: Letters can be written by Kim.

3. IF CLAUSES:

POGOJNIK ZA PRIHODNOST (if - present tense - will):

	IF CLAUSE (pogojni stavek)
condition (pogoj)
	MAIN CLAUSE (glavni stavek)
result (rezultat)

	If it rains tomorrow,
	we won’t go swimming.

	If + present simple
	Will future



Ta pogonjik govori o dejanju v prihodnosti, ki se bo uresničilo, če bo izpolnjen dani pogoj.

POGOJNIK ZA SEDANJOST (if - past tense - would):

	IF CLAUSE (pogojni stavek)
condition (pogoj)
	MAIN CLAUSE (glavni stavek)
result (rezultat)

	If I had a TV in my room,
	I would watch it all the time.

	If + past simple
	Would + infinitive



Ta pogojnik se uporablja za umišljena dejanja in stanja v sedanjosti. S tem poveš da nečesa v resnici ni in se tudi verjetno ne bo zgodilo.

PAST SIMPLE: ta čas uporabljamo za dejanja, ki so se zgodila in končala v preteklosti (čas dejanja je znan).
PAST CONTINOUS: za opisovanje dejanj, ki so se dogajala v nekem določenem času v preteklosti (tudi v povezavi s past simplom).
PRESENT SIMPLE: uporabljamo ga za opisovanje dejanj, ki jih opravljamo vsak dan, jutro, včasih…
PRESENT SIMPLE CONTINOUS: uporabljamo ga za opisovanje dejanj, ki se dogajajo v tem trenutku.
FUTURE SIMPLE: uporablajmo ga takrat, kadar se za nekaj odločimo v času govora. Uporablajmo ga tudi za napovedovanje vremena, grožnje, obljube…
GOING TO FUTURE: uporablajmo ga takrat, kadar se bo nekaj zagotovo zgodilo, ali za načrte…
PRESENT PERFECT: izraža neko preteklo dejanje, katerega posledice so vidne v sedanjosti, dejanje, ki se je zgodilo nekoč v preteklosti, vendar čas dejanja ni določen, znan ali pomemben, z njim izražamo doživetja.
PRESENT PERFECT CONTINOUS: za izražanje dejanj, ki so se začele v preteklosti in še vedno trajajo (lahko uporabimo tudi present perfect), zlasti, če gre za glagole, ki izražajo trajajoča dejanja (play, do, watch, sing..)

